
0057.7.2021

Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 
tj. od dnia 10 czerwca 2021 r. do dnia 20 sierpnia 2021 r.

Dnia 10.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wizja na ul. Słonecznej Łęczyce. Po wylaniu 2 warstw podbudowy uwidoczniło się 

znaczne zaniżenie wjazdów z ul. Kwiatowej na Słoneczną. Na miejscu wraz z 
projektantem zaproponowane i zaakceptowane zostało rozwiązanie, by wjazd ten 
wykonać w asfalcie stosując odpowiednie ograniczniki jak i spadki (-100 m2). W 
dwóch miejscach w ciągu drogi (prawa strona w kierunku zachodnim) niezbędne 
wykonanie korytek odprowadzających wodę jak również zastąpienie płyt MEBA 
płytami JOMB. Odpowiednie dokumenty przygotuje p. J. Remelski wraz z inspektorem 
nadzoru.

• Podpisałem -300 upomnień w sprawie podatków.
• Wystosowano pismo do Kierownika PORR z powiadomieniem służb ochrony 

środowiska w związku z zanieczyszczeniem cieku doprowadzającego wodę do rzeki 
Redy (wynik zrzutu wody z obniżania poziomu na pasie budowy S-6.

• Przygotowanie sprawozdania z prac wójta i projektu uchwały dot. zmiany w budżecie 
gminy na sesję 21.06.2021 r.

• Spotkanie z dyr. GIKiB wstępne omówienie planu obchodów 20-lecia gminnej orkiestry 
dętej. Ze względu na prace związane z budową sceny (kłopoty z terminem) w 
Strzebielinie, obchody te będą musiały odbyć się w Bożympolu w dniu 04.07.2021 r. 
Na 22.06.2021 r. godz. 1100 narada w tej sprawie.

• Odbyłem wizję w Strzebielinie na rowie doprowadzającym zanieczyszczoną wodę do 
rzeki Redy. Utrzymuje się „mlekowate” zabarwienie (wapienno - ilaste?).

Dnia 11.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z mieszkańcem Łęczyc, ul. Słoneczna w sprawie wjazdu na nieruchomość w 

związku z budową drogi. Wysłałem insp. w celu określenia możliwości, po godzinie 
kolejny mieszkaniec.

• Otrzymałem od dyr. ZDP protokół z otwarcia ofert na „Remont drogi powiatowej 
1322G Kisewo - Żelazno - DW 213 na odcinku Świchowo - granica gmina Łęczyce o 
długości 2,4 km”.
Wpłynęło 6 ofert najkorzystniejsza w wysokości 1.684.957,33 „Kruszywo” sp z o.o. 
Linia najdroższa (1.931.345,09 zł). Powyższe oznacza, że posiadaną w budżecie kwotę 
na wsparcie tego zadania będziemy musieli zwiększyć - mamy 300.000 zł.

Dnia 14.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wizyta w Starostwie w sprawie budowy dróg powiatowych w bieżącym roku, także 

pilnych uzgodnień dotyczących projektu chodnika w m-ci Kaczkowo oraz wydania 
pozwolenia na budowę. W bieżącym roku planujemy wykonanie I etapu tj. ok 284 mb 
- będziemy zmuszeni zwiększyć nakłady. Powiat zakłada także, że w bieżącym roku 
zgodnie z ustaleniami nastąpi realizacja asfaltu Dzięcielec - granica powiatu, 
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wykonanie asfaltu na odcinku drogi brukowej w m-ci Nawcz (~340 mb), wykonanie 
asfaltu od S-6 bez naszego udziału finansowego w zamian przejmierny drogę 
powiatową Strzebielino - Nawcz. W br. nastąpi też realizacja odcinka drogi Świchowo 
- z naszym udziałem finansowym i dofinansowaniem unijnym.

• Podpisanie aneksu Nr 3 do umowy na wykonanie II etapu budowy wiaty estradowej 
wraz z utwardzeniem placu w Strzebielinie. Aneks dot. przedłużenia terminu do 
30.06.2021 r. Decyzję taką podjąłem w związku z pismem wykonawcy i utrudnień 
realizacji wynikłych z powodu epidemii (Aneks dot. na 10.06.2021 r.).

Dnia 15.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Rozmowy z Kierownikiem OPS i właścicielem obiektu przy ul. Długiej w Łęczycach 

w sprawie ewentualnego utworzenia Ośrodka Pobytu Dziennego. Rozpoznanie dotyczy 
obiektu jak i możliwości dofinansowania (od kiedy, jaka liczba osób, dowozy itd.) 
Spotkanie nastąpi 15.07.2021 r. Po tej dacie (o ile zaistnieją uzasadnione potrzeby 
zwrócę się ze sprawą do Komisji RG).

Dnia 16.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Interwencja w ZDP na rzecz pilnego uzgodnienia koncepcji chodnika w Kaczkowie 

oraz projektu zmiany organizacji ruchu w Łęczycach, przesunięcie tablic m-ci w 
kierunku Kaczkowa co umożliwi przybliżenie planowanego obiektu (Całodobowy 
Ośrodek Pomocy do skrajni drogi do 8 m) Zamierzamy złożyć taki wniosek, którego 
budowa jest w 100 % dofinansowana.

• Przeprowadziłem rozmowę z prezesem firmy Inżynieria z Poznania, która złożyła 
dokumenty w Starostwie o pozwolenie na budowę sieci gazowej w Strzebielinie. 
Poproszę w Starostwie o bezzwłoczną procedurę. Firma planuje rozpocząć budowę w 
tym roku.

Dnia 17.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wydanie dyspozycji w sprawie pism dot. budowy ul. Słonecznej w Łęczycach.
• Udział w konsultacjach MOF Lębork w sprawie ścieżek rowerowych na terenie MOF. 

Wskazaliśmy trasy gospodarczo - turystyczne na obszarze naszej gminy uwzględniając 
wymóg ponadlokalności i wpisania w sieć tras turystycznych oraz uwzględniających 
budowę S-6. W ciągu tygodnia musimy opracować mapę z zaznaczonymi przebiegami 
w tym fragmentami już wykonanymi, wymianą modernizacji itd.

• Spotkanie z Kierownikiem SPZOZ w celu ustalenia działań w kierunku zachęcania m- 
ców 60+ do szczepień przeciwko COVID-19.
Ustalono:
1. Powstanie baza (lista osób) niezaszczepionych do których dojedziemy z 

odpowiednią informacją (samochód własny UG + OPS).
2. Osobom starszym proponować będziemy skorzystanie z ekipy wykonującej 

szczepienie (SPZOZ) lub dla mających trudności z dojazdem (dowóz i odwóz 
gmina) szczepienie SPZOZ.

3. Niezależnie od powyższego wśród zaszczepionych zostaną rozlosowane nagrody 
ufundowane przez gminę
I - dla osób zaszczepionych do 01.07.23021 r.
II - dla osób zaszczepionych po 01.07.2021 r.
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Regulamin i komisję do losowania powołam we wrześniu. W skład wejdzie m.in. 
Kierownik SPZOZ oraz pracownik gminy koordynujący działania, wytypowany 
przedstawiciel OSP.

Dnia 18.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Udział w Komisji Rolnej RG. Dyskusja w sprawie organizacji dożynek. Ostateczne 

decyzje co do daty i formy zapadną najpóźniej na początku lipca. Ze względu na 
pandemię (możliwość wzrostu zakażeń itp.) raczej optujemy za zorganizowaniem mszy 
dziękczynnej, bez festynu dożynkowego.

• Wizja w Strzebielinie:
- czystość rzeki Redy (zaprzestano zrzutu wody z odwodnienia S-6). Niezależnie 

przyszło pismo, że WIOŚ pobrał próbki do badań. O wynikach zostaniemy 
powiadomieni oddzielnie,

- nie przestawiono (GDDKiA) jeszcze bariery energochłonnej na wjeździe w „starą 
szóstkę” ul. Wejherowska co utrudnia bezpieczny ruch pieszy (zakłóca ciągłość ruchu 
pomiędzy wybudowanym przez gminę chodnikiem, a istniejącym w pasie DK-6 w 
kierunku Biedronki. Podjąłem interwencję w GDDKiA.

Dnia 21.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Przygotowanie do sesji absolutoryjnej.
• Spotkanie z inspektorem nadzoru, kierownikiem budowy i insp. ds. budownictwa gminy 

w sprawie ul. Słonecznej. Wjazd i wejście na nieruchomości niwelacje uskoku przy 
wjeździe w ul. Kwiatową, odwodnienie przy wjeździe w ul. Kwiatową, odwodnienie 
przy nieruchomości 10,12. Wizja w terenie, obmiary do weryfikacji kosztorysu na 
niwelację wjazdu w ul. Kwiatową, odwodnienie przy nieruchomości 10,12 oraz 
zastąpienie utwardzenia pobocza pasem 1,5 mb płyt IOMB zamiast płyt MEBA, które 
są słabsze i nie gwarantują trwałości skraju asfaltu.

• Sesja absolutoryjna - absolutorium 14 glosami - 1 wstrzymujący.

Dnia 22.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z wykonawcą terenu rekreacyjnego Świetlino w sprawie przedłużenia 

terminu. Upały delimitują nasadzanie zieleni.
• Mieszkańcy Łęczyna zgłosili awarię pompy wody (brak dostaw). Proszą o pomoc w 

instalacji nowej pompy. Kierownik GZUK oceni koszty (wizja) oraz podstawi wodę 
pitną.

• Podpisałem aneks nr 1 do umowy na „Budowę skweru rekreacyjnego w m-ci Świetlino 
gm. Łęczyce”. Przedłużyłem termin wykonania do 16.08.2021 r. z uwagi na suszę i 
związane z tym nasadzenia roślin (za ok. 50.000 zł). Nasadzenia te muszą odbyć się w 
odpowiednich warunkach gwarantujących efekt.

Dnia 24.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wydałem dyspozycje dotyczące wniosków z zebrania wiejskiego w Wielistowie.
• W związku z rozstrzygnięciem przetargu na „Dostawę fabrycznie nowego, średniego 

samochodu ratowniczo - gaśniczego z układem napędowym 4x4 dla OSP Rozłazino” 
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wybrano ofertę firmy „BOCAR Sp z o.o.” z ceną 768.996 zł. Dla zbilansowania tego 
wydatku mamy następujące kwoty:
- 330.000 zł dotacja z MSWiA,
- 50.000 zł dotacja z powiatu,

3.000 zł środki własne OSP Rozłazino._________________
383.000 zł
385. 966 zł - gmina z dotacji (400.000 zł) zaplanowanej na to zadanie.

Skarbnik i p. B. Maszota przygotują odpowiednie umowy dla przekazania środków dla 
OSP na w/w zakup. Sprawdzono także, że przekazanie przez gminę mniejszej niż 
zaplanowano dotacji nie wymaga zwoływania sesji.

• Spotkanie z dyr. ZSP Łęczyce. W trakcie rozmowy przeprosiłem p. dyrektor za podanie 
w trakcie sesji informacji dotyczącej „komina wydatkowego” w lutym 2021 sugerując, 
że w wydatkach płacowych może to mieć związek z podwyżkami wynagrodzeń 
administracji i obsługi. Wyjaśniłem także, iż nieporozumienie to było wynikiem błędu 
pracownika urzędu w sumowaniu wydatków płacowych za m-c styczeń i luty i 
odniesienie ich do planu na cały rok. Błąd taki wystąpił tylko w przeliczeniach 
dotyczących szkoły w Łęczycach.

• Podpisałem umowę na przekazanie dotacji celowej dla GZUK w wysokości 50.000 zł 
na remont kanalizacji sanitarnej w ul. Leśnej w Łęczycach. Termin wykorzystania do 
31.10.2021 r.

• Wizja na ul. Słonecznej - fotografie i opisy wjazdów na nieruchomości od nr 27 do 
1 (strona lewa od wjazdu z ul. Długiej).

Dnia 25.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Udział w akademiach kończących rok szkolny, wręczenie nagród najlepszym 

absolwentom.
• Przygotowanie do spotkania z wykonawcą, inspektorem nadzoru budowy ul. Słonecznej 

w Łęczycach.

Dnia 28.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem 3 formularze zgłoszeniowe do programu „Wzmocnij swoje otoczenie”. 

Działania będą dotyczyć:
- postawienia nowych wiat przystankowych , Łęczyce koło poczty, Węgornia, centrum 

Kaczkowa. Koszt całkowity projektu 20.760,60 zł.,
- doposażenie placu zabaw Łęczyce ul. Topolowa 1 przy ZSP Łęczyce. Koszt projektu 
20.000 zł,

- oświetlenie dróg Węgornia - lampy solarowo - ledowe. Całkowity koszt 20.000 zł. 
Zadania zostaną wprowadzone jako jednoroczne do projektu uchwały zmieniającej 
budżet.

• Dokonano odbioru końcowego budowy mieszkań socjalnych i komunalnych w 
Brzeźnie. Insp ds. budownictwa przejął wszelkie dokumentacje, protokół podpisałem 
bez uwag.

• Przeprowadzony został konkurs na Dyrektora ZSP Łęczyce. Komisja konkursowa w 
wyniku procedury wyłoniła kandydatkę na dyr. p. Magdalenę Petta. Dziękuję tą drogą 
członkom Komisji za pracę i gratuluję Pani Magdalenie Petta wyboru.

• Podpisałem umowę z REWERS na roboty dodatkowe na ul. Słonecznej za 
wynagrodzenie brutto 33.000 zł. Zamówienie obejmuje zlicowanie nawierzchni ul.
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Słonecznej z Kwiatową, odwodnienia przy pos. 12, przebudowa zatoki przy 
nieruchomości 27. Termin wykonania 14 - dni od podpisania.

Dnia 29.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Narada (Referat RIR + Skarbnik) w sprawie tegorocznych inwestycji.
• Przygotowano wniosek o dofinansowanie dla inwestycji w systemie zaprojektuj i 

wybuduj „Centrum Opiekuńczo - Mieszkaniowego” przy ul. Szkolnej w Łęczycach (dz. 
nr 78/4). Wniosek musi być złożony do 30.06.2021 r.

Dnia 30.06.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Udział w Walnym Zebraniu „Błękitna Kraina”. Udzielono absolutorium Zarządowi i 

Radzie Nadzorczej. Wypracowany zysk 386.000 zł przeznaczono na fundusz zapasowy. 
Zapowiadane są podwyżki cen na przyszły rok w niektórych grupach odpadów. Bardzo 
dotkliwy wzrost dotyczy zmieszanych. Rachunek kosztów do wglądu u insp ds. 
środowiska.

• Wpłynęło pismo Starosty Wejherowskiego w sprawie zabezpieczenia w budżecie 
gminy kwoty 450.000 zł na dofinansowanie „Remontu drogi powiatowej nr 1322 G 
Kisewo - Żelazno - DW nr 213 na odcinku Swichowo - granica gminy Łęczyce o 
długości 2,4 km”. W przetargu wyłoniono wykonawcę robót za 1.684.957,33 zł brutto. 
Inspektor nadzoru budowlanego to koszt 3.307,00 zł brutto. Zadanie jest dofinansowane 
w 50% z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, zatem koszt do pokrycia wspólnie przez 
powiat i gminę wynosi 844.141,33 zł. w tym 422.070,66 jako połowa wkładu własnego. 
„Zaokrąglenie” do kwoty 450.000 zł (czyli o 27.929,34 zł więcej) wynika z 
zabezpieczenia na wypadek wystąpienia robót niemożliwych do przewidzenia na etapie 
przetargu.
W budżecie na to zadanie zabezpieczyliśmy 300.000 zł. W obecnej chwili nie pojawiły 
się dodatkowe dochody zatem będę proponował zwiiększenie środków na to zadanie o 
150.000 zł poprzez zmniejszenie nakładów z zadania 1.3.2.3 „Projekt i dobudowa 
pomieszczenia na przedszkole publiczne....”

• Udział w Walnych Zebraniach „Pradolina Łeby” i LGD Kaszubska Droga. Przyjęto 
sprawozdania udzielono absolutorium. Dokonano wyborów nowych władz LGD- do 
Zarządu wybrano p. G. Szmidtke, do Komisji Rewizyjnej K. Licau, w Radzie Lokalnej 
Grupy p. B. Pruchniewską i p. L. Sucharską, p. M. Moch i p. J. Mazur. Składki 
utrzymano na dotychczasowym poziomie.

Dnia 01.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z przedstawicielem firmy BERTRAND w sprawie decyzji środowiskowych.
• Podjąłem decyzję o uruchomieniu akwizycji dla dodatkowych szczepień przeciw 

COVID-19 przez mobilną firmę z Gdyni. Szczepienie odbyłoby się w 2-mcach: 
Strzebielino i Rozłazino. Szczegóły podamy po określeniu terminów. Szczepienie 
preparatem Johnson & Johnson.

• Podpisałem Zarządzenie w sprawie określenia wysokości środków funduszu sołeckiego 
na 2022 r. Łączne nakłady wynoszą 799.704,69 zł. W dużych sołectwach (5) jest to 
kwota 61.743,72 zł.

• Podpisałem SIWZ i zapytania dla realizacji utwardzeń płytami IOMB w lokalizacjach 
wskazanych w budżecie.
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• Insp. J. Remelski uzyskał zaświadczenie PINB dot. użytkowania obiektu nowego 
Urzędu Gminy.

• Akty notarialne (Z-ca Wójta). Sprzedano 2 działki budowalne w Godętowie:
- działka 34/21 za cenę 55.550 zł netto,
- działka 34/18 za cenę netto 56.560 zł.
- dokonano zamiany z Nadleśnictwem działka nr 666/1 w Strzebielinie zabudowanej za 
działki drogowe w obrębie Chmieleniec. Wartość zamiany 81.793 zł.

Dnia 02.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Odbiór przystani Paraszyno, bez uwag.
• Odbiór sceny przy ul. Leśnej 18 w Strzebielinie bez uwag.
• Odbiór robót dodatkowych przy ul. Słonecznej w Łęczycach bez uwag.

Dnia 04.07.2021 r.
• Udział w jubileuszu XX - lecia gminnej orkiestry dętej w Bożympolu. Gościnnie 

wystąpiło 5 orkiestr z terenu powiatu wejherowskiego i kartuskiego.

Dnia 05.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem umowę z GZUK na przekazanie dotacji celowej w kwocie 120.000 zł na 

„Budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w m-ci Bożepole Małe dz. 160/10”. 
Termin wykorzystania dotacji do 31 sierpnia 2021 r.

• Podpisałem umowę z GZUK na przekazanie dotacji celowej na przekazanie dotacji 
celowej w kwocie brutto 159.923 zł na „Doposażenie poprzez zakup samochodu 
asenizacyjnego” Termin wykorzystania do 31 października 2021 roku.

• Opracowanie wytycznych do loterii gminnej promującej szczepienia przeciw COVID- 
19 (współpraca z p. B. Maszota).

• Podpisałem umowę z OSP Rozłazino na przekazanie kwoty 385.966,00 zł brutto na 
„Zakup średniego samochodu ratowniczego z układem napędowym 4x4” dla OPS 
Rozłazino.

• Podpisałem umowę z ZKiW w Rozłazinie na udzielenie dotacji celowej w wysokości 
79.990 zł (środki otrzymane przez gminę wskutek złożonego wniosku Szkoła jest 
zobowiązana do zapewnienia wkładu własnego - co najmniej 20% - o środki te 
zwiększymy plan szkoły).

Dnia 06.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z właścicielami gruntów w Godętowie (lewa strona wzdłuż drogi do 

Rozłazina) i inwestorem, który zamierza budowę centrum logistycznego. 
Poinformowany został o warunkach (planowana zmiana studium itd.). Bierze pod 
uwagę także złożenie wniosku o WZ.

• Wizja w nowym budynku Urzędu Gminy i ostateczne decyzje co do rozmieszczenia 
urzędników uwzględniające również ewentualną „rozbudowę” księgowości 
(utworzenie CU W) obsługującego szkoły.

• W związku z ogłoszeniem naboru wniosków do programu rządowego wsparcia 
przeanalizowaliśmy wszystkie wcześniej składane wnioski z których zgodnie z 
wytycznymi programu wytypowałem 3, które składamy w tym naborze są to:
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1) Rozbudowa SP Bożepole o przedszkole publiczne, bibliotekę publiczną z czytelnio 
- świetlicę. Koszt całkowity 4,5 min, wniosek dofinansowany (85% ) 3.825.000 zł. 
udział własny) 675.000 zł., realizacja 01.01.2022 - 31.12.2023 r.

2) Budowa sieci wodno - kanalizacyjnej Godętowo - Wielistowo. Koszt całkowity 2,6 
min, wniosek dofinansowany (95%) 2.470.000 zł udział własny 130.000 zł., 
realizacja 01.01.2022 -31.12.2023 r.

3) Przebudowa drogi gminnej Rozłazino - Jeżewo wraz z oświetleniem (odcinek 1370 
m). Koszt całkowity 1,3 min, wniosek dofinansowany 1.235.000 zł. udział własny 
65.000 zł., realizacja 01.01.2021 do 30.04.2023 r. Łączny koszt inwestycji 8,4 min. 
Wniosek dofinasowany 7.53 min udział własny 870.000 zł.

Dnia 07.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem umowę z architektem Szpilewicz na wykonanie projektu 

zagospodarowania terenu wraz z dokumentacją projektową dla budowy placu zabaw 
wraz z budynkiem gospodarczym dz. 53/79 Wielistowo za wynagrodzeniem 3.936 zł 
brutto. Termin 60 dni od daty podpisania.

• Kontrola wydatków w oświacie za 5-mcy. Uwzględniając dynamikę wydatków w 5- 
mcach jak i wydatki ponad średnią miesięczną (DEN, nagrody jubileusze) stwierdzono 
niedobory środków (za niski plan) jak niżej:
- ZSP Łęczyce - 165.360,06
- ZSP Strzebielino - 345.856,41
- SP Bożepole Wlk - 156.774,97
- ZKiW Rozłazino - 248.486,84

Łącznie = 914.478,28
W wydatkach na rzeczówkę stwierdzono, że zwiększenie mogłoby wystąpić w: 
SZP Łęczyce - ok. 35.000 zł 
SP Bożepole - ok. 17.500 zł

Zalecam dyrektorom bardzo przemyślane wydatki - z otrzymanych zestawień 
wydatków stałych wynika, że alokowane środki na wydatki rzeczowe powinny 
wystarczyć do końca roku.
Przeprowadzka Urzędu Gminy, dostawa biurek.

Dnia 08.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z Nadleśniczym Strzebielino. Przekazałem zainteresowanie przejęciem 

części działki nr 72/21 w Strzebielinie przy torowisku (ul. Kolejarzy ul. Osiedlowa) w 
związku z planami budowy II toru stacja (perony) zostaną przeniesione w rejon 
skrzyżowania ul. Kolejarzy z Osiedlową. Teren przy Osiedlowej spełniałby rolę 
parkingu, węzła przesiadkowego. Nadleśnictwo jest gotowe odstąpić niezbędną cześć 
działki. Z naszej strony niezbędne jest podjęcie pilnych działań w kierunku 
zainteresowania przeznaczenia tej działki (interesująca nas część) w dokumentach 
planistycznych lub skorzystanie ze spec ustawy w związku z przemieszczeniem stacji 
(o ile jest to możliwe). Rozliczać się możemy zamieniając grunty (wykaz przygotuje 
Nadleśnictwo). U nas prowadzeniem tej sprawy zajmie się p. Marciniak.

• Udział w Konferencji zorganizowanej przez Wojewodę na temat pomocy rządowej w 
ramach programu POLSKI ŁAD. Przedstawione zostały ogólne zasady funkcjonowania 
programu. Pilotażowy nabór wniosków ogłoszono od 03.07.2021 r. Zgodnie z 
wytycznymi gmina może złożyć 3 wnioski tak jak zrobiliśmy.

7



• Przeprowadzka Urzędu Gminy, ustalenia odnośnie przepięć sieci telefonicznej i 
komputerowej, ustalenia dotyczące ograniczenia funkcjonowania Urzędu Gminy dla 
klientów w dniach 16-16.07.2021 r. ostateczne przeniesienie dokumentów, 
przygotowanie nowych stanowisk pracy. Od 19.07. br - funkcjonowanie w nowym 
obiekcie, przygotowanie do uroczystości otwarcia obiektu. Termin wyznaczony na 
06.08.2021 r. godz. II00.

Dnia 09.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wizja w terenie, objazd dróg: ul. Słoneczna Łęczyce - roboty na końcowym odcinku 

ulicy - układanie chodnika i płyt IOMB, droga Porzecze - Łówcz, kilka nierówności 
na odcinku szutrowym oraz wyrwa po opadach na styku z brukiem przed Łówczem. 
Droga szutrowa od skrzyżowania w Łówczu do Nawcza w dobrym stanie, 
zagłębienie od wjazdu do p. Kwidzińskiego -100 drobna „tarka” wymaga ścięcia 
garbów i solidnego zagęszczenia. W Bożympolu Małym obejrzeliśmy płyty IOMB 
złożone przez PORR przy ul. Paraszyńskiej - zdjęte z ul. Paraszyńskiej. Płyty te 
ułożymy na ul. Zielnej - środki na tę ulice nie pozwalają na wykonanie całego 
zakresu, a również oferty, które spłynęły po zapytaniach na utwardzenia płytami 
IOMB są znacznie wyższe niż alokowane przy zadaniu kwoty. Utrzymanie zatem 
zakładanych powierzchni może wynikać z użycia zajętych płyt, alokowane środki 
w całości przeznaczymy na robociznę.

• Spotkanie z mieszkanką z Swichowa w sprawie relacji z sąsiadem prośba by nie 
podejmować interwencji w sprawie pisma z którym wystąpiła do burmistrza 
Lęborka.

Dnia 12.07.2021 r.
© Czynności administracyjne.
• Spotkanie z m-ką Jeżewa w sprawie placu zabaw. Konieczna wizja (prawdopodobnie 

piłkochwyty dla uchronienia sąsiadujących upraw ogrodowych).
• Przygotowania do otwarcia obiektu Urzędu Gminy (zaproszenia, program uroczystości, 

przeprowadzka).
• Przekazałem pracownikom uwagi przekazane przez sołtysa z Brzeźna w sprawie 

utrzymania dróg (dziury w asfaltach - naprawimy do końca tygodnia). Przekazałem 
także zdjęcia z objazdu dróg (droga Paraszyno - Łówcz, wymyte pobocze do 
zastabilizowania gruzem betonowym i kruszywem 0-31,5 mn.

• Podpisałem umowę z K. Szefke ze Strzebielina (firma PRODUKCJA MEBLI 
OGRODOWYCH na wykonanie wiaty ogólnoużytkowej ze stołem i ławami na terenie 
dz. 141/2 Łówcz Górny w terminie do 23 grudnia 2021 r. za kwotę brutto 15.999,- zł.

• Udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej z wnioskującymi o wykonanie sieci wodno 
- kanalizacyjnej z Rozłazina. Ustalono, że po wszelkich wyjaśnieniach zainteresowani 
określą swój wkład i dojdzie do podpisania porozumienia i umieszczenia zadania lub 
części w projekcie budżetu na 2022 r.

Dnia 13.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wizja w terenie: Jeżewo, plac zabaw rozmowy z p. Sołtys, zdjęcia fragmentu drogi 

do naprawy. Wizja na drodze z Nawcza do Jeżewa ze zgłoszenia rolnika. Zostaną 
naprawione doraźnie 2 miejsca (wykonano zdjęcia). Naprawy przeprowadzi p. J. 
Wasil - Sudnik.
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• Dokonanie ustaleń z przewodniczącym RG dotyczących przebiegu uroczystości 
otwarcia obiektu nowego budynku Urzędu Gminy w dniu 06.08.2021 r.

Dnia 14.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wizja na nowym obiekcie Urzędu Gminy w związku z potrzebą określenia 

„pojemności” archiwum USC (podręcznego). Stwierdziłem , że wszystkie dokumenty 
pomieszczą się, a w proponowanym pokoju dla USC (kierownik + Z-ca pozostaną 3 
wolne szafy biurowe na bieżącą działalność.

• Wizja na ul. Słonecznej, do końca dobiega zakres podstawowy związany z przebudową. 
Firma rozpoczęła działania związane z nawiązaniem nieruchomości do nowych 
parametrów drogi (wjazdy, bramy, furtki itp.).

• Wizja w Brzeźnie - ul. Cicha wymaga wyrównania.

Dnia 15.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Dalsze czynności związane z przeprowadzką do nowej siedziby Urzędu Gminy 

(przepięcia sieci telefonicznej i komputerowej).
• Spotkanie z przedstawicielem EP44. Spływają kolejne dokumenty odbiorowe.
• Udział delegacji gminnej w uroczystościach pogrzebowych ojca proboszcza parafii 

Rozłazino.

Dnia 16.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie - organizacyjne z Kierownikiem OPS, właścicielem i dzierżawcą schroniska 

w Porzeczu.
• Wizyta w Starostwie Powiatowym w sprawie pozwolenia na budowę strażnicy.

Dnia 19.20.21.07.2021 r.
• Przeprowadzka do nowego Urzędu, koordynacja prac, wypisywanie zaproszeń na 

otwarcie, wizyty u niektórych osób zaproszonych.
• Umowa RSO 1.2021 .BM gmina przekazała kwotę brutto dla OSP Rozłazino 435.996 zł 

na zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego z układem napędowym 4x4. 
Kwota 435.996 zł zawiera dotację z budżetu gminy w wysokości 385.996 zł oraz 50.000 
zł dotacja z powiatu (zwrot zgodnie z umową z powiatem nastąpi po zakupie).

• Dokonano odbioru ul. Słonecznej bez uwag. W dniu 22.07. odbędą się jeszcze prace 
pomocowe na rzecz m-ców w dostosowaniu wjazdów m-ców na drogę (podniesiono 
niweletę drogi). Kilka takich działań już wykonano w koniecznych przypadkach. 
Niektórzy oczekują jednak, że gmina będzie inwestować na prywatnych działkach. 
Prace te wykonuje firma REWERS bez dodatkowego wynagrodzenia.

Dnia 22.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie organizacyjne z pracownikami.
• Spotkanie z Komisją Gospodarczą (sprawa świetlicy w Strzebielinie po budynku 

gimnazjum).
• Spotkanie z przedstawicielami firmy BERTRANDT w sprawie dalszego inwestowania.
• W związku z pismem Starostwa w sprawie pomocy gminy na remont drogi powiatowej 

1322G- Swichowo - Swichówko po przetargu oczekiwana kwota pomocy wynosi 
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450.000 zł co oznacza konieczność zwiększenia nakładów na zadanie o kwotę 150.000 
zł (wcześniej w budżecie było 300.000 zł). Środki te w projekcie uchwały zmieniającej 
budżet pochodzić będą ze zwiększonych dochodów z tytułu refundacji wydatków na 
„Pomorskie szlaki kajakowe” w wysokości 46.236 zł. oraz ze zwiększonych wpływów 
z podatku od czynności cywilno - prawnych w wysokości 103.764 zł.
Stosowny projekt uchwały zmieniającej przygotowano i ustalono z przewodniczącym 
Rady Gminy termin sesji zdalnej w trybie art. 20 ust. 3 na dzień 27.07.2021 r. godz. 
1400. Sprawa pilna z uwagi na realizację zadania (w toku z terminem zakończenia do 
końca lipca 2021 r.).

Dnia 23.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wizyta w parafii Łęczyce, omówienie udziału i procedury poświęcenia obiektu nowego 

budynku Urzędu Gminy w dniu 06.08.2021 r.
• Udział Z-cy Wójta w uroczystościach Święta Policji w KPP Wejherowo.
• Podpisałem umowę na wykonanie koncepcji sieci wodno - kanalizacyjnej dla m-ci 

Wielistowo z uwzględnieniem działki 51/13. Koszt 37.000 zł brutto w terminie do 
29.10.2021 r.

• Podpisałem projekt uchwały zwiększającej dotację dla powiatu 300.000 + 450.000 na 
remont drogi 1322G. Projekt dodatkowo wprowadzę na sesję dnia 27.07.2021 r.

Dnia 26.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie organizacyjne z pracownikami dotyczące organizacji otwarcia nowego 

Urzędu Gminy.
• Wizyta w parafiach, zaproszenie księży, ulotki dotyczące szczepień COVID-19 w dniu 

31.07.2021 r. zachęcenie mieszkańców do skorzystania.
• Podpisałem aneks do umowy „Budowa sieci wodociągowej w m-ci Rozłazino dz. nr 

399, 398/5” przesuwając termin wykorzystania dotacji przez GZUK do 30 września 
202 lr.

• Objazd po sołectwach: Bożepole, Rozłazino, Nawcz, Dzięcielec, Łówcz, Jeżewo 
rozplakatowanie ulotek na temat szczepienia w dniu 31.07.2021 r. Dodatkowo 
nagłośnienie przez megafony samochodem GIKiB.

• Udział w połączonych Komisjach Rady Gminy. Omówienie materiałów do sesji dnia 
27.07 oraz wnioski radnych w różnych sprawach.

Dnia 27.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Objazd m-ci gminnych (północnych), Strzebielino - akcja szczepienia zaplanowana na 

dzień 31.07.2021 r.
• Przekazanie wniosków do realizacji ze spotkania z radnymi dnia 26.07.2021 r.

- drogowe - p. J. Wasil - Sudnik,
Dotyczące inwestycji (parking Strzebielino przy przedszkolu, na ul. Rzecznej w 
Łęczycach, drogowe inwestycje dotyczące utwardzeń płytami IOMB - p. J. Wasil - 
Sudnik.

Dnia 28.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
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• Udział w posiedzeniu kapituły w związku z uchwałą Rady Gminy w sprawie powołania 
na okoliczność rozpatrzenia wniosku o nadanie tytułu „Honorowego Obywatela 
Gminy”. Kapituła jednogłośnie przyjęła wniosek radnych. Podjąłem decyzję o 
przygotowaniu projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatela Gminy 
Łęczyce ks. prałatowi Franciszkowi Formeli. Przygotowałem wniosek o zwołanie sesji 
w trybie art. 20 ust. 3 sugerując datę 02.08.2021 r. ponieważ wręczenie uroczyste 
powinno nastąpić w dniu 07.08.2021 r. na uroczystej mszy świętej pożegnalnej w 
Bożympolu Wlk.

• W związku z ogłoszeniem przez wojewodę naboru z rządowego programu dróg 
lokalnych (nabór od 28.07. do 27.08) podjąłem decyzję o złożeniu projektu na drogę 
Nawcz - Łówcz. Projekt dostosuje i złoży p. J. Klein - Sot.

Dnia 29.07.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem umowę z firmą INFORACH D. Lubeńczuk 83-050 Lubiewo Gdańskie na 

opracowanie założeń koncepcyjnych i niezbędnej dokumentacji wykonawczej dla 
organizacji lokalnego transportu zbiorowego, gminnych przewozów pasażerskich na 
liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej. Wynagrodzenie 
wykonawcy wyniesie brutto 4.305,00 zł. Termin do 22.08.2021 r.

• Podpisałem umowy z PB-D SPEC-BRUK Z. Jareczek z Robakowa na utwardzenie dróg 
gminnych płytami IOMB w różnych lokalizacjach zgodnie z wykazem zadań w 
budżecie. Z uwagi na znaczny wzrost cen i niemożliwość zwiększenia środków zakresy 
zostaną zmniejszone do wysokości alokowanych w budżecie środków. Umowy i 
odpowiednie protokoły konieczności (zmniejszające zakres w stosunku do planu i 
zapytania) dotyczą:
- Strzelęcino dz. 60 i 118

I zakres 352,3 m2 (z płyt zakupionych z Funduszu Sołeckiego)
II zakres 257,1 m2 (z płyt wykonawcy za wynagrodzeniem 64.182,- brutto w terminie 

do 31,.08.2021 r.
- Chmieleniec - 182,20 m2 (z płyt zakupionych z Funduszu Sołeckiego) za 

wynagrodzeniem 14.575,- brutto w terminie do 31.08.2021 r.
- Kisewo - 179,6 m2 (z płyt zakupionych z Funduszu Sołeckiego)za wynagrodzeniem 

14.365,50 zł brutto w terminie 31.08.2021 r.
- Wielistowo - 152,7 m2 (z płyt zakupionych z Funduszu Sołeckiego) za 

wynagrodzeniem 60.000 zł brutto w terminie do 31 sierpnia 2021 r.
- Bożepole Małe ul. Zielona - 750 m2 z materiałem zamawiającego (płyty z ul. 

Przemysłowej za wynagrodzeniem 60.000 zł brutto w terminie do 31 sierpnia 2021 r. 
W Bożympolu Małym po zrealizowaniu powyższego zakresu powinno pozostać ok. 
140 m2 płyt z ul. Przemysłowej - decyzję w sprawie gdzie ułożymy w zależności od 
ich stanu po zrealizowaniu umownego zakresu dotyczącego ul. Zielnej.

• Opisałem (wydałem zalecenia) dla wniosków z zebrań wiejskich z m-ci Rozłazino i 
Swichowo.

Dnia 30.07.2021 r.
• Czynności administracyjne - podpisanie dokumentów wniosku o płatność za ul. 

Słoneczną Łęczyce.
• Uczestnictwo w odbiorze skweru w Swietlinie z dofinasowaniem zewnętrznym. Bez 

uwag.
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• Spotkanie z właścicielem gruntów w Łówczu. Sporna sprawa dotyczy studni, drogi. 
Pilna potrzeba spotkania z sołtysem i właścicielem gruntu. Pani S. Marciniak 
zorganizuje spotkanie.

• Spotkanie z właścicielem gruntów w m-ci Dzięcielec dotyczy służebności (zgody na 
dysponowanie gruntem) w związku z projektowaną inwestycją wodno - kanalizacyjną. 
W spotkaniu brał udział także projektant i insp ds. inwestycji p. J. Wasil - Sudnik. 
Właściciel udzielił zgody na dysponowanie gruntem.

Dnia 02.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Odnotowano 139 zaszczepień przeciw COVID19 w zorganizowanych na 31.07.2021 r. 

w dwóch punktach w Strzebielinie i Rozłazinie. Jest to efekt pracy, którą w ostatnich 
dniach wykonali pracownicy Urzędu dla poprawy bezpieczeństwa mieszkańców gminy. 
W dalszym ciągu bardzo prosimy o skorzystanie z możliwości zaszczepienia się w 
naszym Ośrodku w Łęczycach.

• Objazd Łęczyc w celu wskazania miejsc do estetyzacji (ZDP - ul. Długa zamiatanie, 
usunięcie kęp trawy przy krawężnikach, GZUK obkoszenie przystani kajakowej).

• Wystosowano pismo do ABRUKO po przeglądzie zgłoszonych usterek gwarancyjnych, 
że nie wykonano wszystkich zgłoszonych usterek. Lokalizacje szczególnie dotyczą: 
Brzeźna Łeb., Dzięcielec Wybudowanie, Strzebielina i Łęczyc, na ogół do regulacji są 
studzienki.

Dnia 03.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Przygotowanie do uroczystości otwarcia nowego Urzędu Gminy. Konferansjerka, 

przeprowadzenie części oficjalnej. Ustalenie podziału ról, obowiązków.
• Udział w prezentacji „Strategii Rozwoju Gminy do 2030r.”. Korekty przed 

skierowaniem do konsultacji.
• Wizja w Nawczu z dyr. ZDP odnośnie remontu odcinka drogi brukowej ~350 m. W 

przyszłym tygodniu spotkanie z dyrektorem, kierownikiem GZUK, projektantem w 
sprawie przyjęcia koncepcji przebudowy i zsynchronizowania działań (gmina musi 
położyć kanalizację).

• Podpisałem umowę darowizny z AKUO ENERGY POLSKA Sp z o.o. w Szczecinie. 
Darczyńca przekazuje kwotęl5.000 zł na pomoc w wyposażeniu nowego budynku 
Urzędu Gminy.

Dnia 05.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Ogłoszono konkurs na „zakup” m-c w przedszkolu niepublicznym na okres od 

01.09.2021 r. do 31.08.2024 r.

Dnia 06, 07.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Otwarcie nowego Urzędu Gminy, udział w uroczystości.

07.08. udział w uroczystości wręczenie insygniów Honorowego Obywatela Gminy ks. 
prałatowi Alfonsowi Formela.

Dnia 09.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
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• Spotkanie z Komisją Oświaty w poszerzonym składzie w sprawie utworzenia CUW do 
prowadzenia księgowości oświatowej w Urzędzie Gminy. Przedstawiono uwagi 
dotyczące kosztów szkół.
- polityka zatrudnienia - zastępstwa,
- rozbieżności dotyczące płac osób z administracji w różnych szkołach za tę samą pracę

- księgowe, intendenci,
- sprawdzić listę zadań przypisanych CUW (lub komórce księgowości) ponieważ wg. 
Dyrektorów nie uwzględniono wszystkich zadań. Spotkanie z dyrektorami w sprawach 
dotyczących finansowania oświaty ok. 20.08.

• Wpłynęła Decyzja SKO w Gdańsku w sprawie utrzymania w mocy Decyzji w sprawie 
środowiskowych uwarunkowań dla przedsięwzięcia pn: „Powierzchniowa eksploatacja 
kruszywa ze złoża Łówcz Górny zlokalizowanego na dz. 38/1, 98/2 i 39” Decyzja ta 
jest ostateczna w administracyjnym toku instancji. Przysługuje na nią skarga do WSA 
za pośrednictwem SKO.

Dnia 10.08.2021 r.
• Czynności administracyjne -w tym podpisałem - 300 upomnień dotyczących zaległości 

za śmieci.
• Spotkanie z dyr. ZKiW Rozłazino w sprawie umieszczenia dziecka w kl. I. Jest to 26 - 

uczeń zaoptowany do I kl. Zgodnie z przepisami oddział może liczyć 25 dzieci. 
Dodatkowo dziecko z orzeczeniem, wymagające dowozu 3,9 km do szkoły. Wszystko 
wskazuje na konieczność utworzenia od września dwóch oddziałów. Analizowana 
możliwość umieszczenia w innych szkołach, jednak występuje problem skorelowania 
dowozów, a rozwiązania te nie uwzględniają dobra ucznia. Dyrektor skieruje 
odpowiedni wniosek do organu prowadzącego.

Dnia 11.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie w sprawie parkingu przy przedszkolu w Strzebielinie. Na zadanie mamy 

20.000 zł. Korzystniejsza oferta opiewa na -35.000 zł. w związku z tym podjąłem 
decyzję o unieważnieniu postępowania (nie mogę zwiększyć nakładów) i zlecenie 
zadania GZUK co omówiliśmy na spotkaniu. Do ułożenia jest -187 m2 płyt MEBA ( 
10 cm). Prace będą wykonywane w końcówce sierpnia.

• Przeprowadziłem rozmowę z matką dziecka, które miałoby zostać zapisane do szkoły 
w Rozłazinie. Wyraziła zgodę na uczęszczanie dziecka do szkoły w Brzeźnie Lęb. (co 
nie powoduje konieczności rozdziału 26 osobowej klasy I) - hipotetyczna oszczędność 
8 lat x -80.000 zł = 640.000 zł.

Dnia 12.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Udział w spotkaniu w sprawie budowy S-6 odcinek -Bożepole Wlk. - Leśnice. 

Podpisana umowa, rozpoczęło się projektowanie. W spotkaniu uczestniczyli wójtowie 
gmin, których dotyczy budowa, burmistrz Lęborka, starostowie lęborscy, dyr. 
GDDKiA. Do koncepcji, którą nam przedstawiono wnieśliśmy sporo uwag, które 
powinny być uwzględnione w trakcie realizacji. Uwagi te dodatkowo opiszemy i 
zaznaczymy na mapach. Zmierzają one w kierunku zabezpieczenia interesów 
mieszkańców w czasie budowy jak i po jej zakończeniu. Kopię pisma opublikujemy i 
przekażemy Radzie Gminy. Zaprosiłem także firmę projektującą na wizję w Łęczycach.
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Dnia 13.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z dyr. ZDP i v/ce Starostą w sprawie tegorocznych działań na drogach 

zwłaszcza w zakresie remontów oraz jednej inwestycji (chodnik Kaczkowo), która ma 
zaistnieć w budżecie powiatu do realizacji na br. - po stronie gminy wykonanie i 
przekazanie dokumentacji zgodnie z porozumieniem jak najszybciej. Przedstawiłem 
także petycję z dnia 09.08 br. mieszkanki Strzebielina o wykonanie spowalniaczy w 
okolicach mostu na Redzie, w Strzebielinie wsi. Działania ZDP pójdą w kierunku 
wykonania chodnika od strony placu sołeckiego w kierunku rzeki, przez most do okolic 
kapliczki, by zwiększyć na tym odcinku bezpieczeństwo pieszych.
Oprócz sprawy omawiamy ciągle wykonanie przebudowy -350 mb bruku w Nawczu. 
Przebudowa tego odcinka powoduje dla ZDP problemy proceduralne (odcinek drogi 
podlegający przebudowie musi mieć szerokość 6 m -czego nie można tam zapewnić). 
W tej sprawie decyzje mają zapaść po dokładnym rozpoznaniu sprawy. Dla nas sprawa 
ta wiąże się z synchronizacją działań drogowych ZDP i kanalizacji, którą planujemy 
wykonać z bieżącym roku(GZUK).
W realizacji są dwa zadania - odcinek drogi Swichowo- Gościęcino, które 
wspomagamy dotacją 450.000 zł (podpisana umowa) oraz odcinek drogi Dzięcielec do 
granicy powiatu lęborskiego, który powiat wykonuje bez naszego wsparcia (po 
wykonaniu przejmiemy drogę Strzebielino - Nawcz przez Borówkę) towarzyszą temu 
dalsze warunki tj. odcinek bruku 350mb w Nawczu oraz wykonanie nowej nawierzchni 
na drodze, która ma być przejęta od Strzebielina do dworku w Paraszynie. Wykonanie 
tego odcinka powiat deklaruje na rok bieżący.

Dnia 16.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Przygotowanie pisma do GDDKiA i wykonawcy odcinka trasy S-6 od Bożegopola Wlk. 

do Leśnic w zakresie zgłoszonych uwag do koncepcji dotyczących węzła Łęczyce.
• Wizja w Dzięcielcu na przebudowie drogi powiatowej, w Bożympolu Małym 

rozpoczyna się przedłużenie utwardzenia ul. Zielnej oraz w Strzebielinie ul. Dworcowej 
gdzie w skutek ruchu pojazdów budowy są duże uciążliwości dla mieszkańców 
budynku nr 6 (zgłoszenie mieszkańców). Wykonano zdjęcia i 19.08.2021 r. umówione 
jest spotkanie z kierownikiem PORR w sprawie dewastacji.

• Podjęto decyzję (po konsultacji z firmą która, wykonuje szczepienia31.07) na powtórną
akcję szczepienia szczepionką Johnson & Johnson w dniu 29.08.2021 r. przy OSP 
Łęczyce w porozumieniu i przy pomocy strażaków z OSP Łęczyce. Odpowiednie 
ogłoszenia pojawią się na stronach informacyjnych i formie plakatów do sołtysów, w 
siedzibie SPZOZ, Urzędu Gminy, instytucjach gminnych oraz do zakładów. 
Dodatkowo na dzień 03.09.2021 r. przy OSP Bożepole nastąpi wyszczepienie w godz. 
1300 18u0 -podstawiony będzie „szczepibus” z Urzędu Wojewódzkiego.

Dnia 17.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wizja na ul. Zielnej Bożepole Małe po 2 zgłoszeniach dotyczących przedłużenia 

zakresu robót o ok. łącznie 40 mb. Rozpoznamy sytuację co do możliwości po 
wykonaniu zakresu podstawowego jak i ocenie jakości zdjętych z ul. Przemysłowej 
płyt.

• Zleciłem insp. ds. budownictwa skosztorysowanie remontu wewnątrz obiektu po byłym 
Urzędzie Gminy w zakresie:
- wykonanie instalacji elektrycznej,
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- wykonanie wentylacji pomieszczeń obiektu (mechanicznej),
- wykonanie instalacji grzewczej,
- wykonanie łazienki (1/2 pokoju księgowych),
-wymiana wykładzin - likwidacja uskoków (progów),
-malowanie wewnątrz, zerwanie palnych okładzin ścian. W holu założyć odporną na 
ścieranie wyprawę żywiczną.
Od września część obiektu (sala obrad, część holu, toalety) będą wykorzystywane na 
świetlicę terapeutyczną. Po powrocie z turnusu rehabilitacyjnego pokieruje tymi 
działaniami p. G. Hordziejko.

• Podjąłem decyzję o zwiększeniu środków na realizację parkingu przy ul. Topolowej o 
135.300 zł na najbliższą sesję ze zwiększonych wpływów z opłat od czynności 
prawnych. Skarbnik dokona odpowiednich zapisów w projekcie uchwały zmieniającej 
budżet ba sesję 31.08 br.

• W związku z fizycznym zakończeniem budowy sieci wodno - kanalizacyjnej w działce 
drogowej 160 w Bożympolu Małym wydałem polecenie przystąpienia do czynności dla 
wystawienia decyzji o opłacie adiacenckiej dla właścicieli działek, które obsłuży ta sieć. 
Niezależnie od tego p. Marciniak wraz z p. J. Wasil - Sudnik dokonują przeglądu 
inwestycji wodno - kanalizacyjnych z ostatnich 2 lat dla określenia czy wystąpią 
sytuacje do obciążenia właścicieli działek opłatą adiacencką. Dla tych działań gdzie jest 
to wymagane należy zaprojektować środki na operaty. Oczekuję raportu dla których 
działek będą przygotowywane decyzje max. do 15.10.2021 r.

• Podpisałem projekt uchwały zmieniającej budżet i WPF na sesję dnia 31.08.2021 r. 
Objaśnienia zawarte są w uzasadnieniu.

• Przygotowanie do spotkania z dyrektorami szkół, analiza wydatków po 7 - mcach, 
analiza arkuszy organizacyjnych.

Dnia 18.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z dyrektorami, wręczenie dyr. ZSP Łęczyce podziękowania i gratyfikację 

oraz wręczenie aktu powołania nowej p. dyr. ZSP Łęczyce p. M. Peta na okres 5 lat od 
01.09.2021 r.
Przedstawiłem analizę wydatków na okres 7 m-cy wg. planu pierwotnego braki na 
wynagrodzeniach (po sprawozdaniach Rb- 28) wynoszą 513.223 zł (mogą być większe 
po uwzględnieniu wszystkich zjawisk znanych szkołom (chorobowe, zastępstwa, 
uruchomiona obsługa uczniów z orzeczeniami PPP w ciągu roku).
W wydatkach rzeczowych występuje nadwyżka (przy założeniu, że średnie wydatki 
będą kształtować się w okolicach średnich za 7 m-cy).
W poszczególnych szkołach średnia za 7 m-cy wyniosła:

Średni wydatek 
m-czny w ciągu

7-mcy

Plan roczny Wynik 
przewidywany

ZSP Łęczyce - 46.077 534.428 - 18.494

ZSP Strzebielino - 24.589 412.666 117.598

SP Bożepole - 23.572 321.196 38.329

ZKiW Rozłazino - 20.183 385.538 143.338
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Przedstawiłem także oczekiwania odnośnie planistyki (ustalenia wewnętrzne, które 
wprowadzę).
Plan finansowy w rozbiciu na:
- wydatki płacowe nauczycieli,
- wydatki płacowe administracji i obsługi,
- wydatki rzeczowe
oraz prace, przy regulacji wynagrodzenia pracowników obsługi i administracji 
(ujednolicenie) a także opłaty za wynajem sal gimnastycznych i zasady korzystania 
(ujednolicenie zasad).
Dyrektorzy złożyli wcześniej arkusze organizacyjne z naniesionymi poprawkami 
(wystąpiły znaczne zwiększenia), arkusze sprawdza insp. ds. oświaty. Na spotkaniu 
sugerowałem bardzo oszczędne realizowanie orzeczeń, gdzie tylko to możliwe 
wykorzystywanie także psychologa, pedagoga czy też łączenie dzieci w grupy.

Dnia 19.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem umowę z firmą REWERS w Bożympolu Wlk. na wykonanie II etapu 

zadania pn. „Budowa zadaszonej trybuny dla widowni przy istniejącym stadionie 
sportowym na dz. 178/3 w Bożympolu Wlk w ramach Funduszu Sołeckiego dla 
sołectwa Bożepole Wlk. Przedmiot umowy dotyczy II zakresu będzie wykonanie do 90 
dni od podpisania umowy. Wartość wraz z VAT 25.000 zł.

• Skierowałem pismo do Rady Gminy dotyczące kosztów remontu budynku po Urzędzie 
Gminy (ponad 450.000 zł) z propozycja zaplanowania zadania w budżecie i WPF w 
roku 2022 i 2023.

• Spotkanie z PORR w sprawie zorganizowania bazy transportowej na prywatnej działce 
w Strzebielinie (dojazd ul. Dworcową). Zakłócanie miru domowego mieszkańcom 
budynku nr 6 (wspólnota mieszkaniowa) dewastacja drogi. Kierownik złożył deklarację 
dotyczącą poprawy sytuacji, odtworzenia drogi. W tej sprawie w trybie pilnym 
wystosuję pismo, dowody (zdjęcia) z propozycją rozwiązania problemu.

Dnia 20.08.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Przygotowanie pisma do PORR w sprawie remontu ul. Dworcowej w Strzebielinie i 

zachowanie obostrzeń dotyczy realizacji S-6, a wynikających z decyzji 
środowiskowych.

• Spotkanie z właścicielami działki w Kisewie w sprawie warunków zabudowy.
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